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It can also be seen metaphorically that the reunification in Germany just happened in the year of the 
birth of the 24-year-old. It symbolizes, too, the meeting of two forces, two trends which are reflected in 
the life of the young artist. 
From Techno, Dub and House of all decades and seasons he creates something that can be called 
the essence of electronic music. In his DJ-sets, which are deep, last several hours and give you the 
feeling of being on another planet, he can live his melancholic, introverted side. At the same time, his 
pulsating mood sweeps are electrifying, which characterize his personality as well as his 
productions.With the team DYSTOPIAN has he not only found comrades-in-spirit. He has also found a 
platform of his music style and the possibility of performing shows in Berlin and all over Europe. 

  

 

  

Die Tatsache, dass der 24-jährige Alex.Do im Jahr der Wiedervereinigung Deutschlands geboren 
wurde, könnte man auch als Metapher verstehen. Schließlich steht dieses Ereignis für das 
Aufeinandertreffen zweier Kräfte, zweier völlig unterschiedlicher Entwicklungen, wie sie es auch im 
Leben des jungen Künstlers immer wieder gegeben hat. 

Aus der gesamten Geschichte von Techno, Dub und House filtert er das, was man das Wesen 
elektronischer Tanzmusik nennen könnte. Seine tiefgründigen DJ-Sets sind stundenlange Ausflüge zu 
anderen Orten. Seine Melancholie und der stete Blick nach innen sind hier omnipräsent. Doch auch 
die mitreißenden Stimmungswechsel gehören zu seinen DJ-Sets und zu seinen Produktionen. In 
DYSTOPIAN hat er nicht nur Gleichgesinnte gefunden, sondern auch die richtige Plattform, um seinen 
ganz eigenen Umgang mit Musik zu zeigen – nicht nur in Berlin, sondern in ganz Europa. 

http://www.residentadvisor.net/dj/alex.do 
https://www.facebook.com/pages/AlexDo/146538155377780 
https://soundcloud.com/dystopian-music/sets/alex-do-stalker-ep-dystopian 

 

 


